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KészültKészültKészültKészült a Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testületének 2010. 
február 11-én de. 9 órakor megtartott – rendkívüli – ülésérıl. 
 
Jelen vannak:Jelen vannak:Jelen vannak:Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív alapján képviselı-testületi tagok, 
     Vincze András címzetes fıjegyzı, 
     Dr. Pataki Anita aljegyzı, 
     Kovács Tamás hatósági ir.vez.h., 
     Nagy Imre mőszaki ir.vez., 
     Bácsi Lajosné jegyzıkönyvvezetı 
 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László köszöntötte a képviselı-testület tagjait és a jelenlévıket. A jelenléti 
ív alapján megállapította, hogy Baji Mária (igazolt), Bernáth Bálint, Bezzegné 
Csákó Katalin (igazolt), Csonka István, Gyırfi Sándor (igazolt), Kiss Sándor 
(igazolt), Ölveti Lászlóné (igazolt), Vargáné Sırés Ilona (igazolt) képviselık az 
ülésrıl hiányoznak, jelen van 10 fı képviselı, az ülés határozatképes, azt 
megnyitotta. 
Jegyzıkönyv-hitelesítınek Alföldi-Lakatos Gábor személyében tett javaslatot, 
akit a képviselı-testület 9 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett – határozat 
hozatal nélkül – megválasztott. 
A napirendi pontokra az alábbiak szerint tett javaslatot: 
1./ Hajdúhadház Városi Önkormányzat 2010 évre vonatkozó Közfoglalkoztatási 
Tervének megtárgyalása 
Elıadó: Béres László polgármester, Bezzegné Csákó Katalin SZCSEB elnök 
 
2./”Hajdúhadház-Nyíradony-Újléta üzemelı sérülékeny ivóvízbázisok 
diagnosztikai vizsgálata” címő pályázat határozatainak módosítása 
Elıadó: Béres László polgármester 
 
A képviselı-testület a napirendi pontokat 10 igen szavazattal – határozat hozatal 
nélkül – elfogadta. 
 
 

1./ Hajdúhadház Városi Önkormányzat 2010 évre 
vonatkozó Közfoglalkoztatási Tervének 
megtárgyalása 
Elıadó: Béres László polgármester, Bezzegné 
Csákó Katalin SZCSEB elnök 
(elıterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László a bizottsági elnök távolléte miatt felkérte Fekete Lászlóné 
bizottsági tagot a bizottsági vélemény ismertetésére. 
 
Fekete LászlónéFekete LászlónéFekete LászlónéFekete Lászlóné elmondta, hogy a bizottság a közfoglalkoztatási tervet 
megtárgyalta, és azt a képviselı-testületnek elfogadásra javasolta. 
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Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László felkérte a CKÖ elnökét ismertesse a CKÖ véleményét. 
 
Hortó JHortó JHortó JHortó Józsefózsefózsefózsef elmondta, hogy a CKÖ a tervet megtárgyalta, azt jónak tartották, és 
a képviselı-testületnek elfogadásra javasolták. Örömét fejezte ki a 
közmunkaprogram 2010-es évben való folytatása miatt, viszont az alábbi 
problémáknak adott hangot. Kérte megoldani a mobil WC, öltözı lehetıségét, 
valamint a védıital mindenki számára való biztosítását. Sérelmezte a 6 órában 
dolgozók 44 ezer forintos fizetését, mivel ezek az emberek míg segélyen voltak, 
addig 57.600 forintot kaptak, így az érintett családok 14 ezer forinttal kapnak 
kevesebbet. Kifogásolta az utóbbi idıszak munkamorálját, amit szerinte, és 
tudomása szerint is a munkavezetık nem összehangolt irányítása miatt alakult 
ki. Ennek kiküszöbölésére javasolta, hogy egy brigádhoz csak egy munkavezetı 
tartozzon. A járdaépítéssel kapcsolatban kérte a Károlyi M. és a Pallag utcákon 
kimaradt részek lehetıség szerinti megépítését.  
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László az elhangzottakkal alapjában egyetértett, szerinte ennyi embert 
mozgatni óriási problémákkal és gondokkal jár. Elmondta, hogy az 
önkormányzat a 4-es számú választókerületben a legnagyobb munkáltatónak 
számít. Sok olyan ember került bevonásra ebbe a programba, akik még életükben 
egy napot nem dolgoztak, s velük szemben sokszor azzal kell megküzdeni, hogy 
megtanítsák velük, hogy mit jelent dolgozni, hogy reggel oda kell érni idıben a 
munkahelyre, és ki kell tölteni a munkaidıt. A járdaépítéssel kapcsolatosan arra 
kérte a képviselıket, jelezzék írásban, hogy mely utcákban vannak hiányzó 
részek, amik a közmunkaprogram keretében megépítésre kerülnek. A nagyobb 
gondot a WC problémájának kezelésében, és a tárgyi eszközök biztosításában 
látta. Közel 18 millió forintra pályáztak, de a minisztérium forrás hiány miatt 
nem támogatta a pályázatot. Javaslata volt a határozati javaslat azzal való 
kiegészítése, hogy az önkormányzat felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
szociális minisztérium felé jelezze, hogy az ilyen nagy létszámú foglalkoztatáshoz 
a tárgyi eszközök biztosításához szíveskedjen forrást biztosítani. Elmondta még, 
hogy az anyagot az önkormányzati kerekasztal is megtárgyalta és elfogadásra 
javasolta. 
 
Bozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi FerencBozsányi Ferenc egyetértett Hortó Józseffel abban, hogy az illemhely 
lehetıségére megoldást kell keresni, valamint a hiányzó dolgokra meg kell találni 
az anyagi forrást.  
 
Sipos SándorSipos SándorSipos SándorSipos Sándor a járdaépítéssel kapcsolatban a Hortó József által említett szakasz 
megépítésével nem értett egyet, mivel az lakatlan épületeket érint. Az elkészített 
anyagot részletesnek tartotta, észrevétele volt a benne szereplı járdaépítéssel 
kapcsolatosan, hogy a Szélsı utcára betervezett járdaépítés oka fogyottá vált, 
mivel ott már megépült, viszont kérte, ez kerüljön át a Pallag utca, a Károlyi M. 
utca, és a Malom utca azon részére, ahol még nem épült meg. Jelezte, hogy a 
Szélsı utcára betervezett járdahossz elegendı az általa kért szakaszok 
megépítésére. 
 
BéresBéresBéresBéres    LászlóLászlóLászlóLászló ismételten kérte képviselıtársait írásban jelezzék a kimaradt 
járdarészeket, hogy ennek a programnak a keretében megépülhessenek. 
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Nagy JuditNagy JuditNagy JuditNagy Judit kérdése volt, hogy a Petıfi utca és Álmos utca azon oldalainak 
járdaépítése, amelyik még nem épült meg, valamint a Széchenyi utcában lévı zug 
megépíthetı e. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László újonnan kérte képviselıtársait, a mőszaki iroda felé írásban adják 
le a járdaépítéssel kapcsolatos kéréseiket. 
 
Fekete LászlónéFekete LászlónéFekete LászlónéFekete Lászlóné jelezte, hogy a Földi iskolában családi koordinátorra lenne 
szükség, akin keresztül az iskola a szülıkkel tudja tartani a kapcsolatot a 
gyerekek hiányzása miatt. Arról is jelzéssel élt, hogy a jelenlegi iskolai 
koordinátorok nem megfelelıek az általuk végzendı munkára. Kérdése volt, hogy 
hogyan lehetne jobban odafigyelni rájuk, vagy szerinte megbízhatóbbra kellene 
cserélni ıket. Példaként hozott fel olyan esetet, amikor 200 forintot kérnek a 
tanulótól azért, ha nem jelzik azt, hogy a tanuló elhagyja az iskola területét.  
 
Dr. Pataki AnitaDr. Pataki AnitaDr. Pataki AnitaDr. Pataki Anita kérdése volt, hogy nem biztonsági ırökrıl van e szó ez esetben? 
 
Fekete LászlónéFekete LászlónéFekete LászlónéFekete Lászlóné elmondta, jelzést kapott ilyen esetekrıl. Nem tudta biztonsággal 
megmondani, hogy biztonsági ırökrıl, vagy koordinátorokról van e szó, de jelezte, 
hogy a koordinátorok órai nem megfelelı viselkedésérıl is kapott észrevételt. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László az elhangzottra reagálva elmondta, hogy elsısorban az 
intézményvezetı felé kell jelezni az ilyen és hasonló dolgokat, s neki kell 
megbizonyosodnia annak valódiságáról, majd meg kell tenni a megfelelı 
lépéseket.  
 
AlföldiAlföldiAlföldiAlföldi----LLLLakatos Gáborakatos Gáborakatos Gáborakatos Gábor kérdése volt, meddig lehet leadni a járdaépítéssel 
kapcsolatos kéréseiket. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László a kérdésre válaszolva elmondta, hogy a járdaépítés március 15-e 
után fog indulni, amennyiben az idıjárás engedi. 
 
Rostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás Zsigmond az elkészített anyagot nagyon alaposnak tartotta, s az abban 
leírt tényekbıl azt szőrte le, hogy óriási probléma van a településen. Véleménye 
volt, hogy a tények mellett a probléma kezelését is meg kellett volna fogalmazni. 
A szakiskolával kapcsolatosan elmondta, hogy tudomása szerint ott nagyon rossz 
hangulat van, s ami az anyagban szerepel, hogy számítógép szerelıket és 
ügyintézıket képeznek, nem állja meg a helyét. Megfontolásra ajánlotta az iskola 
ebben a formában való fenntartását, és esetleg másfajta szakmunkásképzıvé 
való átalakítását, mert szerinte ebbıl a gyerekek nem fognak profitálni, jelenleg 
feleslegesen fizetik ki a pedagógus béreket, valamint a gyerekek is feleslegesen 
töltik el az idıt. A bölcsıde és az óvodák zsúfoltságára véleménye volt, hogy 
pályázni kell, viszont elgondolkodtatónak tartotta a szakképzett emberek 
elvándorlását a településrıl. A programban jónak tartaná településırök 
alkalmazását is, akik a jelenlegi közterület-felügyelık munkáját erısíthetnék 
meg. Szükségesnek tartotta a dolgozói létszámok átvizsgálását az 
intézményekben, s ahova még szükséges dolgozó felvétele, szerinte azt ki kell 
egészíteni, mivel nagyon eltérıek az intézményeket illetıen a létszámok. 
Egyetértett a határozati javaslat elhangzott kiegészítésével, mivel anyagok és 
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eszközök nélkül nem lehet semmit csinálni. Példának hozta fel a program 
keretében járdalapok gyártását, a piac komfortosítását, sportpálya kerítésének 
rendbetételét. Szintén véleménye volt, hogy a munka kezdeti idıszakához képest 
romlott a munkamorál, ami irritálja a lakosságot. Az anyagban szereplı 
munkaruha és védıitalra beállított összeggel egyetértett, ami nem volt 
elmondható a program kezdetekor. Sajnálatát fejezte ki, amiért több 
képviselıtársa nem vett részt az ülésen, pedig az anyagban leírtak is a város 
életéhez tartoznak. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László az elhangzottakra reagálva az alábbiakat mondta el: a településen 
jelenleg kb. 380 fı dolgozik közfoglalkoztatásban. Tájékoztatott, hogy több 
településen is a téli idıszakra minimálisra csökkentették le ezt a létszámot, 
mivel nem tudnak munkát adni. A városban a tél, a hó és belvíztıl való tartás 
miatt folytatták a foglalkoztatást, valamint azt is szem elıtt tartották, hogy így 
az emberek magasabb jövedelemhez jutnak. Munkaruhát a közmunkára nem 
biztosítanak, azok az emberek, akik kaptak munkaruhát a „Kikelet” 
közmunkaprogram keretében dolgoznak, mivel abban a pályázatban meg lehetett 
pályázni a munkaruha költségét. Azoknak az embereknek, akik árkokban 
dolgoznak vásároltak gumicsizmát és védıruhát, és a 2010-es évre is 
betervezésre került, az utcán sepregetık csak mellényt kapnak. A programban 
részt vevı emberekkel nagyon nehéz dolgozni, mert vannak köztük többen is, 
akik pl. nem tudták azt, hogy mi az, hogy szemét, vagy hogyan kell sepregetni. 
Megköszönte a jószándékú észrevételeket, és szavazásra tette fel a határozati 
javaslatot az alábbi kiegészítéssel együtt: Felhatalmazza Béres László 
polgármestert éljen azzal a jelzéssel a Szociális és Munkaügyi Minisztérium felé, 
hogy a nagy létszámú közfoglalkoztatáshoz szükséges tárgyi eszközökre, 
anyagokra biztosítson forrást. 
 
Kovács TamásKovács TamásKovács TamásKovács Tamás a szavazás elıtt arról adott tájékoztatást, hogy az Észak-alföldi 
Regionális Munkaügyi Központ Hajdúhadházi Kirendeltsége is véleményezte a 
programot, jónak ítélte és a képviselı-testületnek elfogadásra ajánlotta. 
 
A képviselı-testület a határozati javaslatot a kiegészítéssel együtt 10 igen 
szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
 

24/2010.(II.11.)HÖ sz. határozat24/2010.(II.11.)HÖ sz. határozat24/2010.(II.11.)HÖ sz. határozat24/2010.(II.11.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete 
megtárgyalta Hajdúhadház Városi Önkormányzat 2010. évre 
vonatkozó Közfoglalkoztatási Tervét és azt elfogadta. 
 
Felhatalmazza Béres László polgármestert éljen azzal a 
jelzéssel a Szociális és Munkaügyi Minisztérium felé, hogy a 
nagy létszámú közfoglalkoztatáshoz szükséges tárgyi 
eszközökre, anyagokra biztosítson forrást. 
 
Felkéri Vincze András címzetes fıjegyzıt, hogy a 
Közfoglalkoztatási Terv megküldésérıl a Magyar 
Államkincstár és az állami foglalkoztatási szerv felé az 
elfogadást követı 5 napon belül gondoskodjon. 
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Határidı: 2010. február 15. 
Felelıs:    Béres László polgármester 

 
 

2./”Hajdúhadház-Nyíradony-Újléta üzemelı 
sérülékeny ivóvízbázisok diagnosztikai 
vizsgálata” címő pályázat határozatainak 
módosítása 
Elıadó: Béres László polgármester 
(elıterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László ismertette az elıterjesztést. Kérdés, észrevétel hiányában 
szavazásra tette fel a határozati javaslatokat az elıterjesztésnek megfelelıen. 
 
A képviselı-testület 10 igen szavazattal elfogadta az 1./számú határozati 
javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 
 

25/2010.(II.11.)HÖ sz. határoza25/2010.(II.11.)HÖ sz. határoza25/2010.(II.11.)HÖ sz. határoza25/2010.(II.11.)HÖ sz. határozatttt 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat Képviselı-testülete 
megtárgyalta a pályázat benyújtását és elfogadta a Nyíradony 
és Újléta önkormányzatokkal együtt alakítandó 
„Hajdúhadház-Nyíradony-Újléta Társulás” Társulási 
Megállapodását, mely a „Környezet és Energia Operatív 
Program 2.2.3.A Vízbázis-védelem” keretében benyújtandó 
„Hajdúhadház-Nyíradony-Újléta üzemelı sérülékeny 
ivóvízbázisok diagnosztikai vizsgálata” címő pályázatban 
foglalt feladatok végrehajtására, fenntartására alakul.  
 
Hajdúhadház, Nyíradony és Újléta Önkormányzata vállalja a 
településén létrejött létesítmény mőködtetésének fedezetét, a 
fenti önkormányzatok víziközmő szolgáltatóinak 
közremőködésével. 
 
Megbízza Béres László polgármestert és Vincze András 
címzetes fıjegyzıt a társulási megállapodás aláírására. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Béres László 

 
A képviselı-testület 10 igen szavazattal elfogadta a 2./számú határozati 
javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 
 

26/2010.(II.11.)HÖ sz. határozat26/2010.(II.11.)HÖ sz. határozat26/2010.(II.11.)HÖ sz. határozat26/2010.(II.11.)HÖ sz. határozat 
A Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete 
megtárgyalta a „Környezet és Energia Operatív Program 
2.2.3. A „Vízbázis-védelem” keretében benyújtandó 
„Hajdúhadház„Hajdúhadház„Hajdúhadház„Hajdúhadház----NyíradonyNyíradonyNyíradonyNyíradony----Újléta üzemelı sérülékeny Újléta üzemelı sérülékeny Újléta üzemelı sérülékeny Újléta üzemelı sérülékeny 
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ivóvízbázisok diagnosztikai vizsgálata”ivóvízbázisok diagnosztikai vizsgálata”ivóvízbázisok diagnosztikai vizsgálata”ivóvízbázisok diagnosztikai vizsgálata” címő pályázat  tárgyú 
elıterjesztést és az alábbiak szerint döntött: 
 
1./ A pályázat megvalósítása során felmerülı tevékenységek 
elvégzéséhez Hatvani Területfejlesztési Irodával (3525 Hatvani Területfejlesztési Irodával (3525 Hatvani Területfejlesztési Irodával (3525 Hatvani Területfejlesztési Irodával (3525 
Miskolc, Dózsa Gy. u. 32.)  köt szerzıdést nettó 7.700.000 Ft, Miskolc, Dózsa Gy. u. 32.)  köt szerzıdést nettó 7.700.000 Ft, Miskolc, Dózsa Gy. u. 32.)  köt szerzıdést nettó 7.700.000 Ft, Miskolc, Dózsa Gy. u. 32.)  köt szerzıdést nettó 7.700.000 Ft, 
azaz bruttó: 9.625.000 Ft összegben, azaz bruttó: 9.625.000 Ft összegben, azaz bruttó: 9.625.000 Ft összegben, azaz bruttó: 9.625.000 Ft összegben, melynek költségei a 
pályázatban elszámolhatóak. 
 
2./ Felhatalmazza: Béres László polgármestert nyertes nyertes nyertes nyertes 
pályázat esetén a támogatási szerzıdés megkötését követıen pályázat esetén a támogatási szerzıdés megkötését követıen pályázat esetén a támogatási szerzıdés megkötését követıen pályázat esetén a támogatási szerzıdés megkötését követıen 
a Hatvani Területfejlesztési Irodával (3525 Miskolc, Dózsa Hatvani Területfejlesztési Irodával (3525 Miskolc, Dózsa Hatvani Területfejlesztési Irodával (3525 Miskolc, Dózsa Hatvani Területfejlesztési Irodával (3525 Miskolc, Dózsa 
Gy. u. 32.) Gy. u. 32.) Gy. u. 32.) Gy. u. 32.) a szerzıdés megkötésére....  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Béres László 
 

A képviselı-testület 10 igen szavazattal elfogadta a 3./számú határozati 
javaslatot és meghozta az alábbi határozatot: 
 

27/2010.(II.11.)HÖ sz. határozat27/2010.(II.11.)HÖ sz. határozat27/2010.(II.11.)HÖ sz. határozat27/2010.(II.11.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete 
megtárgyalta a „Környezet és Energia Operatív Program 
2.2.3. a „Vízbázis-védelem” keretében benyújtandó 
„Hajdúhadház-Nyíradony-Újléta üzemelı sérülékeny 
ivóvízbázisok diagnosztikai vizsgálata” címő pályázat tárgyú 
elıterjesztést és az alábbiak szerint elfogadja a pályázat 
költségvetését: 
 
A projekt összköltsége:    110.170.000,- Ft 
Igényelt támogatás mértéke (100%):  110.170.000,- Ft 
Sajáterı:               0,- Ft 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs:    Béres László polgármester 

 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László megköszönte a képviselık munkáját, az ülést bezárta. 
 

kmf. 
 
 
 

 Vincze András       Béres László 
       címzetes fıjegyzı       polgármester 
 
 

Alföldi-Lakatos Gábor 
jegyzıkönyv-hitelesítı 


